

SNOWY XINJIANG • 冬恋新疆

Unveiling Xinjiang's Winter Wonders

8D7N

NO SHOPPING STOP
全程无购物站

Tour Code: C-XIN07



China Series
中国系列

Reliance Premier
GROUP TOUR



Overview

Embark on a magical winter journey through Xinjiang, where vast deserts meet snow-covered forests, frozen lakes shimmer with blue ice, and traditional wooden villages await beneath starry skies.

摘要

踏上一段梦幻的新疆冬季之旅，在这里，广袤的沙漠与银装素裹的森林交汇，冰封的湖泊闪烁着梦幻蓝冰，传统的木屋村落静静伫立于星空之下，等待您的探索与邂逅。



 **ReliancePremier®**

Address:
L2-02 & L3-02 Netizen Residensi (next to MRT) Bandar Tun Hussein Onn Cheras 43200 Selangor.

For More Information

 **+603-8326 5099**

 **+6012-222 4721**

+6012-929 7566

 reliancepremiertravel.com

ITINERARY



Ulungur Lake



Kanas Lake Scenic Area



Hemu Village



Yunxiao Peak Cable car



Sayram Lake



International Grand Bazaar

D1 : KUALA LUMPUR ✈️ TRANSIT CITY ✈️ URUMQI

- **Assemble at the airport, depart to Urumqi**

Depart from Kuala Lumpur and fly to Urumqi, the capital of Xinjiang. Upon arrival, you will be greeted by the local guide and transferred to the hotel.

✈️ **Flight:** MOB

🏠 **Hotel:** Liston International Hotel or Similar (Local 5 star)

D2 : URUMQI - S21 DESERT HIGHWAY - ULUNGUR LAKE (5HR) - BURQIN (2HR)

- **Drive along via S21 Desert Highway, and Ulungur Lake**

After breakfast, begin your scenic drive along the famous **S21 Desert Highway**, known for its dramatic desert landscapes. Continue the journey to **Ulungur Lake** and arrive by sunset to enjoy stunning views of the frozen lake.

✈️ **Breakfast:** Hotel **Lunch:** Included **Dinner:** Included

🏠 **Hotel:** Gelingcheng Hotel Burqin or Similar (Local 4 star) (Best Local 4 star hotel in town)

D3 : BURQIN - KANAS LAKE (3HR) - HEMU VILLAGE (2HR)

- **Kanas Lake Scenic Area and Hemu Village**

Depart Burqin and head to **Kanas Lake Scenic Area**, one of the most picturesque lakes in China, especially mesmerizing in winter. Explore the snow-covered surroundings before continuing to **Hemu Village**, a traditional wooden village nestled in the snow. If weather permitting, you may opt to enjoy a stargazing experience at night.

✈️ **Breakfast:** Hotel **Lunch:** Included **Dinner:** Included

🏠 **Hotel:** Hemu Village's Wooden Cabin or Similar (Characteristic Homestay)

D4 : HEMU VILLAGE - BURQIN (4HR)

- **Hemu River and Yunxiao Peak via Cable car**

Today, enjoy a fun-filled winter day in Hemu. Walk along the **Hemu River**, take photos in the snow, and ride the **Yunxiao Peak cable car** for panoramic views of the snow forest. In the afternoon, try the popular **"Splashing Water Turns into Ice" challenge**, a must-do winter activity in extreme cold.

✈️ **Breakfast:** Hotel **Lunch:** Included **Dinner:** Included

🏠 **Hotel:** Gelingcheng Hotel Burqin or Similar (Local 4 star) (Best Local 4 star hotel in town)

D5 : BURQIN - URHO GHOST CITY (2HR) - KUYTUN (2HR)

- **Urho Ghost City**

Depart from Hemu and proceed to **Urho Ghost City**. This wind-eroded landscape features dramatic red rock formations and snow-covered terrain, offering a surreal and otherworldly winter experience. Enjoy sunset photography before proceeding to Kuytun for the night.

✈️ **Breakfast:** Hotel **Lunch:** Included **Dinner:** Included

🏠 **Hotel:** Kaixiang Grand Hotel Kuytun or Similar (Local 4 star)

D6 : KUYTUN - SAYRAM LAKE (4HR)

- **Sayram Lake**

Depart from Kuytun and travel to **Sayram Lake**, one of Xinjiang's most breathtaking highland lakes. In winter, the lake transforms into a magical frozen wonderland with visible blue ice. Take a walk on the frozen lake, enjoy the view, and capture amazing winter photos.

✈️ **Breakfast:** Hotel **Lunch:** Included **Dinner:** Included

🏠 **Hotel:** Kaixiang Grand Hotel Kuytun or Similar (Local 4 star)

D7 : KUYTUN - DUKU HIGHWAY (4HR) - URUMQI (4HR)

- **Dushanzi Grand Canyon, Duku Highway, and International Grand Bazaar Xinjiang**

In the morning, visit the snow-covered **Dushanzi Grand Canyon**, often referred to as the Grand Canyon of China. Then make a brief stop at the **OKM marker of Duku Highway** for photos. Continue your journey back to Urumqi and visit the **International Grand Bazaar Xinjiang** in the evening for shopping and local snacks.

✈️ **Breakfast:** Hotel **Lunch:** Included **Dinner:** Own expenses

🏠 **Hotel:** Urumqi Shangde International Hotel or Similar (Local 5 star)

D8 : URUMQI ✈️ TRANSIT CITY ✈️ KUALA LUMPUR

Hotel breakfast and transfer to the airport for your flight back to Kuala Lumpur, bringing home unforgettable winter memories of Xinjiang.

✈️ **Breakfast:** Hotel **Flight:** MOB

**** Sequence of the itinerary is subject to change based on the weather and traffic condition, or any changes made by the local authority ****

行程



乌伦古湖



喀纳斯湖景区



禾木村



云霄峰索道



赛里木湖



国际大巴扎

第一天：吉隆坡 ✈️ 中转城市 ✈️ 乌鲁木齐

· 集合于机场，启程前往乌鲁木齐

从吉隆坡出发，搭乘航班前往中国新疆首府——乌鲁木齐。抵达后，由当地导游接机，并送往酒店休息。

🕒 飞机：机上用餐

🏠 酒店：丽斯顿国际酒店或同级 (当地准五星)

第二天：乌鲁木齐 — S21沙漠公路 — 乌伦古湖 (5小时) — 布尔津 (2小时)

· S21沙漠公路、乌伦古湖

早餐后，开启风景如画的旅程，沿着著名的S21沙漠公路前行，沿途欣赏壮观的沙漠风光。随后前往乌伦古湖，预计于日落时分抵达，欣赏冰封湖面的绝美景色 (视天气情况而定)。

🕒 早餐：酒店 午餐：含餐 晚餐：含餐

🏠 酒店：布尔津格林城大酒店或同级 (当地准四星) (当地最好准四星酒店)

第三天：布尔津 — 喀纳斯湖 (3小时) — 禾木村 (2小时)

· 喀纳斯湖、禾木村

从布尔津出发，前往喀纳斯湖——中国最具魅力的湖泊之一，冬季更是美得如诗如画。抵达后可在皑皑白雪中探索湖区周边风光。随后前往被白雪覆盖的原始村落——禾木村，入住传统特色木屋。如果天气允许，晚上可欣赏漫天繁星，体验浪漫星空之夜。

🕒 早餐：酒店 午餐：含餐 晚餐：含餐

🏠 酒店：禾木村特色木屋民宿或同级 (特色住宿)

第四天：禾木村 — 布尔津 (4小时)

· 禾木河、云霄峰索道

今天将在禾木享受充满乐趣的冬日体验。您可以沿着禾木河畔漫步，在皑皑白雪中拍照留念，乘坐云霄峰索道俯瞰雪林全景。下午体验冬季热门项目——“泼水成冰”挑战，在严寒中感受水瞬间结冰的奇妙景象，是不可错过的极寒趣味活动。

🕒 早餐：酒店 午餐：含餐 晚餐：含餐

🏠 酒店：布尔津格林城大酒店或同级 (当地准四星) (当地最好准四星酒店)

第五天：布尔津 — 乌尔禾魔鬼城 (2小时) — 奎屯 (2小时)

· 乌尔禾魔鬼城

早餐后从禾木出发，前往乌尔禾魔鬼城。这片被风蚀而成的地貌拥有壮观的红色岩层与雪地交织的奇景，营造梦幻般、宛如外星世界的冬日景观。您可在此拍摄日落美景，随后前往奎屯入住休息。

🕒 早餐：酒店 午餐：含餐 晚餐：含餐

🏠 酒店：奎屯凯祥大酒店或同级 (当地准四星)

第六天：奎屯 — 赛里木湖 (4小时)

· 赛里木湖

离开奎屯，前往新疆最迷人的高原湖泊之一——赛里木湖。冬季的赛里木湖宛如冰雪童话世界，湖面结冰后呈现出梦幻的蓝冰景象。您可漫步在冰封湖面上，欣赏周围雪景，并拍摄绝美的冬日照片，留下难忘回忆。

🕒 早餐：酒店 午餐：含餐 晚餐：含餐

🏠 酒店：奎屯凯祥大酒店或同级 (当地准四星)

第七天：奎屯 — 独库公路 (4小时) — 乌鲁木齐 (4小时)

· 独山子大峡谷、独库公路、国际大巴扎

上午参观银装素裹的独山子大峡谷，这里被誉为“中国版大峡谷”，景色壮丽迷人。随后前往著名的独库公路起点——0公里纪念碑，停留拍照留念。之后返回乌鲁木齐，傍晚可前往国际大巴扎自由购物，品尝地道的新疆特色小吃。

🕒 早餐：酒店 午餐：含餐 晚餐：含餐

🏠 酒店：尚德国际酒店或同级 (当地准五星)

第八天：乌鲁木齐 ✈️ 中转城市 ✈️ 吉隆坡

早餐后前往机场，搭乘航班返回吉隆坡，满载对新疆冬日的美好回忆踏上归程。

🕒 早餐：酒店 飞机：机上用餐

** 行程顺序可能根据天气、交通状况或当地旅行社的任何变更而调整。 **

Tour Exclusive 行程专属体验



Hemu Stargazing **
禾木观星体验 **



Hemu Wooden Cabins Stay
体验入住禾木村特色木屋



In-depth Xinjiang Delicacy
深入新疆特色美食



A Surprise Gift
惊喜好礼 T&C Applied*

Terms & Conditions 条款

- Itineraries, meals, hotels, and transportation are subject to change without prior notice.
- This tour package requires a minimum of 15 paying participants. If the minimum number of participants is not met, the company reserves the right to:
 - (01) Postpone or cancel the tour.
 - (02) Offer alternative departure dates or revised pricing (subject to group size).
- In the event of cancellation due to insufficient participants, all payments made will be fully refunded.
- Reliance Premier Travel Sdn Bhd reserves the right to modify or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, particularly during peak seasons or in the event of force majeure.
- Reliance Premier Travel Sdn Bhd is not responsible for any omissions, typographical errors, or misrepresentations in brochures or other media. We reserve the right to make necessary corrections.
- Reliance Premier Travel Sdn Bhd shall not be held liable for any additional expenses caused by transport delays, illness, weather, strikes, war, or other unforeseen events.
- For the full set of terms & conditions, please refer to the reverse side of your invoice or visit: reliancepremiertravel.com
- All images shown are for illustration purposes only.

- 行程、膳食、酒店与交通安排如有更动，恕不另行通知。
- 此旅游配套需至少15位付费团员方可成团。若未达最低成团人数，旅行社有权：
 - (1) 延期或取消行程；
 - (2) 提供其他出发日期或按实际人数调整团费。
- 若因人数不足而取消行程，所有已付款项将全额退还。
- 本司保留在任何时候更改或取消行程的权利，特别是在旅游旺季或不可抗力因素影响下。
- 本司不对宣传手册或其他媒介中可能出现的遗漏、印刷错误或误导性陈述承担责任，并保留更正的权利。
- 所有参与者需自行承担旅游风险。因交通延误、疾病、天气、罢工、战争或其他不可预见因素而产生的额外费用，本公司概不负责。
- 欲知完整条款与细则，请参阅发票背面或浏览：reliancepremiertravel.com
- 所有图片仅供参考用途。



ReliancePremier®

THE JOURNEY GOES ON

[1324234-A] [KKKP9738]

Remarks 备注

For More Information

+603-8326 5099

+6012-222 4721

+6012-929 7566

reliancepremiertravel.com